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Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde den 1.11 2023 

 

 

 Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Astrid Helin, Helle Frederiksen, Karin Lindholt, Kathrine Velin 

Hansen, Nicolai Nielsen, Nis Benn, Rikke Ørgreen Nielsen, 

Stinne Busted Frederiksen, Ulrik Stets Hilden 

 

Medarbejdervalgte: 

Cecilie Koigaard Kowalczyk, Maja Sambleben 

 

Elevvalgte:  

Samasti Koli (8.y BO), William Angus Bowler Nielsen (9.d BA) 

 

 

Ledelse:  

Anne-Margit Bjerglund Lassen, Morten Grundt Bambara 

 

Dato: 1.11.2023  

Tid:18.00 – 21.00 Gæster: 

  Afbud: Nicolai, Stinne og Cecilie 

 Mødeleder: Nis Benn 

Sted: Torvet 

Afd. Balsmoseskolen 

Referent: Morten Bambara 

 

 

 

 

 

Dagsordenpunkt 

 

 

Formål 

 

Tid 

 

Beslutning/referat 

 

Ansvar 

1. Godkendelse af refe-

rat 

Beslut-

ning 

18.00 Referatet blev godkendt Mødele-

der 

2. Godkendelse af 

dagsorden 

Beslut-

ning 

18.02 Dagsordenen blev godkendt Mødele-

der 

3. Meddelelser fra elev-

rådene 

Oriente-

ring 

18.05 Elevrådet på Balsmoseskolen har drøftet  

- belægning på multibanen, som er 

gået i stykker, og er kommet med 

deres ønske til ny belægning. 

- Madbodens udvalg af mad  

 

Eleverne 
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På Boesagerskolen er elevrådet gået i gang 

med en kampagne omkring toiletterne på 

skolen, for at de kan blive bedre at bruge. 

 

Herudover er der lavet en UndervisningsMil-

jøVurdering (UMV), som kan findes på sko-

lens hjemmeside.  

 

Der har tidligere været diskuteret sund skole-

mad i bestyrelsen, men antallet af udbydere 

er ikke særligt stort, og der er et forholdsvis 

bredt udvalg af varer, så man kan vælge 

sundt. 

 

 

4. Velkommen til nye 

bestyrelsesmedlem-

mer 

Velkommen og præsentation 

med kort introduktion til skole-

bestyrelsesarbejdet, tavsheds-

pligt osv. 

 

 18.15 Navnerunde og præsentation af bestyrelsen. 

 

Nis og Anne-Margit fortalte hvordan skolebe-

styrelsesarbejdet foregår, og hvad det er der 

arbejdes med. 

Anne-

Margit 

5. Valg af næstformand 

Da den hidtidige næstformand 

Johanne Littrup er udtrådt af 

skolebestyrelsen, skal der væl-

ges en ny på posten. 

 

Ræk endelig ud til Nis eller 

Anne-Margit hvis du har brug 

for yderligere information om 

rollen, og hvis du er interesse-

ret i posten. 

 18.25 Nis fortalte om posten, og hvad der ligger i at 

være næstformand. 

 

Rikke og William meldte sig som kandidater 

til næstformandsposten. 

Nis 

6. Ledelsessituationen 

på begge matrikler 

 

Overblik over situationen på 

hver matrikel og forskellige 

scenarier i nærmeste fremtid. 

Oriente-

ring 

18.35 Anne-Margit informerede om ledelsessituatio-

nen efter Dorthe Baun nu er stoppet i kom-

munen. 

 

Anne-Margit er konstitueret Distriktsskolele-

der, og varetager samtidig rollen som daglig 

leder på Boesagerskolen. 

 

Morten er konstitueret som pædagogisk dag-

lig leder på Balsmoseskolen, i stedet for hans 

rolle som afdelingsleder på Boesagerskolen. 

 

Herudover har Nicoline, afdelingsleder for KC 

ungemiljø, sygeorlov, og derfor er Ditte, som 

er afdelingsleder på Boesagerskolen, udlånt 

halvdelen af hendes tid. 

 

Derfor er der konstitueret 2 på Boesagersko-

len. 

Anne-

Margit 

https://distriktsskole-smoerum.aula.dk/skolefakta/undervisningsmiljoevurdering
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7.  Opfølgning på syge-

fravær 

Gennemgang af sygefraværet 

pr. 31/3.2023 med mulighed 

for drøftelse af vigtige op-

mærksomhedspunkter samt 

skolens indsatser i forhold til 

fravær / nærvær 

 

Bilag: Sygefravær pr. 31/3-23 

for hhv. Distriktsskole Smørum, 

Afd. Boesagerskolen og Afd. 

Balsmosesskolen 

Oriente-

ring og 

drøf-

telse 

18.45 Anne-Margit fremlagde fraværet for distrikts-

skolen samlet, da hun endnu ikke har fået de 

rigtige adgang til at se det afdelingsopdelt. 

 

Sygefraværet er meget lavt, og har været 

nedadgående i en periode. 

 

Især på Balsmoseskolen er sygefraværet ble-

vet en del lavere end tidligere. 

 

 

Anne-

Margit 

8. Fast punkt: skole-

byggeri 

Bestyrelsen gives en oriente-

ring om status på skolebyggeri-

erne – herunder de kommende 

nedslag i processerne på de to 

skoleafdelinger. 

Oriente-

ring 

18.50 Morten og Anne-Margit gav en information 

om, og status på byggeriet på de to afdelin-

ger. 

 

Der blev spurgt ind til vandskade på Boesa-

ger, og her fortalte Anne-Margit om status på 

forsikring og det videre arbejde i det. 

Anne-

Margit og 

Morten 

9. Evt. (15 min.) 

 

Med mulighed for ad hoc drøf-

telse (fremsendes til Nis og 

Anne-Margit inden mødet) 

 

Evt. 19.00 Bestyrelsen drøftede Der er forlydender om, 

at der er en kultur på Balsmoseskolen, hvor 

det ikke er acceptabelt at man ”stikker” hin-

anden fx når man fortæller en voksen om en 

konflikt. Det er der børn der kan komme i 

klemme omkring, da de er bange for at for-

tælle noget til de voksne. 

 

Samasti fortalte at der er snakket om noget 

lignende i elevrådet på Boesagerskolen. 

 

 

Anne-Margit og Morten gav udtryk for, at det 

ikke er noget de har hørt noget til hverken på 

Boesager eller Balsmosen. Der blev heller 

ikke italesat noget på det for nyligt afholdte 

kontaktforældremøde på Balsmoseskolen, 

men at det naturligvis altid tages alvorligt, 

hvis det opleves. 

 

 

10. Elevfravær 

I Egedal har vi – ligesom i re-

sten af landet – et stigende 

elevfravær. Det har givet an-

ledning til en række initiativer i 

forhold til at kvalificere arbej-

det med fravær. Bestyrelsen 

orienteres om indsatsen over-

ordnet og lokalt. 

 

Oriente-

ring og 

drøf-

telse 

19.15 Anne-Margit informerede om Egedal kommu-

nes indsats mod problematisk skolefravær. 

 

Vi tager punktet op igen på et senere møde. 

Anne-

Margit 

PAUSE  19.25   



 side 4 af 5 

11. Kontaktforældresam-

arbejdet fortsat. 

Stinne og Rikke kommer med 

et oplæg til, hvordan vi kom-

mer videre med samarbejdet 

med kontaktforældrene. 

Drøf-

telse 

19.35 Målet er, at skabe et bedre samarbejde mel-

lem skole og kontaktforældre. 

 

Der blev drøftet hvad der fremadrettet skal 

tilbydes, som alternativ til dialogmøde for 0. 

klasses kontaktforældre. 

 

Der blev drøftet hvilken mødefrekvens der er 

mellem skole og kontaktforældre, da der er 

lidt forskellig praksis på de to skoler. 

 

Der har tidligere været en regel på Balsmose-

skolen om, at man ikke må være kontaktfor-

ælder i mere end én klasse, og at der max 

må være fem kontaktforældre i en klasse. 

Det er ikke længere en gældende regel. 

 

Arbejdsgruppen kommer med et udkast på et 

senere bestyrelsesmøde, og her kunne en 

ændring af princippet være en del af dette. 

 

Maja og 

Rikke 

12. Kommunikation mel-

lem skole og hjem – 

åbenhed 

 20.05 Nis satte kommunikationen mellem skole og 

forældre på dagsordenen, da han oplever 

manglende åbenhed i forskellige tilfælde, 

f.eks. at skole ikke vil nævne navne på andre 

involverede børn. 

 

Der efterspørges åbenhed omkring det ar-

bejde der foregår i en klasse, så forældrene 

ved hvad der foregår, og kan bakke om det. 

 

Anne-Margit informerede om, at information 

om enkeltelever til andre forældre er en vur-

dering fra sag til sag, og en stor opmærk-

somhed på om der er personfølsomme infor-

mationer, og om det er brugbar viden. 

 

Anne-Margit fortalte at punktet også havde 

givet anledning til, at hun vil tage det op på 

et fælles ledermøde, så der også kan komme 

nogle perspektiver på derfra. 

 

Vi aftalte at Anne-Margit og Morten, på et af 

de kommende bestyrelsesmøder refererer, 

fra ledelsens drøftelse. Dette input vil blive 

benyttet af bestyrelsen ift. at drøfte om der 

skal ændres i princippet om samarbejdet 

mellem skole og hjem. , og at ledelsen også 

kan være med til at kigge ind i bestyrelsens 

princip. 

 

Nis 

13. Meddelelser fra be-

styrelsens formand 

Oriente-

ring 

20.45 Der var ingen meddelelser fra formanden Nis 
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14. Meddelelser fra sko-

leledelsen 

Oriente-

ring 

20.50  Anne-

Margit og 

Morten 

15. Kommunikations be-

hov 

Fast punkt på bestyrelsens 

dagsorden vedr. behov for 

kommunikation til forældre og 

andre. 

Bestyrelsen drøfter om der er 

punkter / beslutninger eller an-

det fra mødet, som med fordel 

kan kommunikeres. 

 

 20.55 

 

 

 

 

 

 

 

21.00 

 Alle 

 

Næste møde-dato Næste møde – tid Næste møde –  

Sted 

Ansvar - dagsorden 

 

d.22.11.2023 

 

 

Kl.18.00-21.00 

 

Boesagerskolen 

 

Nis og Anne-Margit 

 


